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Zápis č. 3 / 2024 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 4. dubna 2024 v zasedací místnosti OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

   

Přítomni: v 18:05 hodin bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluven byl zastupitel Ing. Jiří Novák, 

nepřítomen RNDr. Semler. Počet hostů: 3 občané. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk. Po 

přivítání na řádně svolaném zasedání, seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.    Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání. 

4.    Návrh rozpočtového opatření č. 1/2024. 

5.    Projednání žádosti o dotaci z rozpočtu obce na rok 2024. 

6. Schválení účetní závěrky obce, ZŠ a MŠ za rok 2024. 

7. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2023. 

8. Informace k přípravě stavebních akcí roku 2024 a dalších investic. 

9.    Došlá pošta – důležité informace z úřadu.  

10.  Diskuse. 

11.       Zpráva návrhové komise. 

12.       Závěr.  

 

Nikdo nic dalšího nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

V 18:08 dorazil zastupitel RNDr. Semler. 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

 

Návrhová komise: Hozdecký Dušan 

Kudrnáč Tomáš 

Ing. Mrázek Jan 

 

Ověřovatelé:   Náhlovský Lukáš 

   Ing. Krsková Eva 

 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání č.2/2024 ze dne 22.února 2024 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 2/2024 ze dne 22.února 2024 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Konstatoval, že byl schválen v pořádku rozpočet na rok 2024 a byl následně 26.2.2024 

zveřejněn. Byl schválen TV u KB a.s. ve výši 10 mil. Kč, bylo vloženo 23.2.2024, byla podepsána 

inventarizační zpráva, byla schválena smlouva o vytvoření věcného břemene na cyklotrase do  
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Příšovic, podepsáno 20.3.2024, vklad na KN proveden 21.3.2024. podepsána SoBS VB s fi. ČEZ – 

podepsáno 27.2.2024, podepsána SoBS s fi. PAMICO – podepsána 21.3.2024. Bezúplatný převod 

majetku do VHS je zatím v běhu, zveřejní se po přesné identifikaci majetku v našem účetnictví. 

Vyhláška o nočním klidu na rok 2024 byla zveřejněna 26.2.2024 s účinností od 12.3.2024. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.1: Usnesení č.2/2024 ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 22. února 

2024 bylo splněno. 

 

 

4. / Návrh rozpočtového opatření č.1/2024. 

Starosta podal zastupitelům informaci o stavu na účtech (KB + ČNB) obce: 15.852.601,71 Kč 

ke dni 4.4.2024 + 2x10 mil. Kč na termínovaném vkladu u KB a.s., celkem tedy 35.852.601,71,-Kč. 

Starosta konstatoval, že zastupitelé obdrželi podklady k rozpočtovým změnám, vše bylo 

komunikováno na pracovním zastupitelstvu. Připomněl některé změny, např. 13.000,- Kč navýšení 

v položce věcných darů, zmínil větší částku na opravy VO (250.000,- Kč), refundace pro hasiče dle 

zákona o požární ochraně dle registrovaných výjezdů. Položka s rezervou na fotovoltaiku – uvedeno 

v podkladech, další položka 10.000,- Kč na sociální služby (v rezervě 100.000,- Kč). Starosta pak 

zastupitele seznámil s počtem osob, kterým obec přispívá na sociální služby a konstatoval, že 

plánovaná rezerva by měla stačit.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0)  

 

Usnesení č.2: Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.1/2024 dle předloženého 

návrhu. 

 

 

5. / Projednání žádostí o dotaci z rozpočtu obce na rok 2024. 

Starosta konstatoval, že podklady zastupitelé obdrželi e-mailem. Dotace pro včelaře je 

každoročně ve výši 6.000,- Kč. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.3: Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční 

dotace z rozpočtu obce Přepeře na rok 2024 pro Český svaz včelařů, z.s. (IČO 62014765) ve výši 

6.000,- Kč na ošetření včelstev.  

 

Další žádost je pro Dětské centrum Jilemnice – jedná se o příspěvek k částečnému pokrytí nákladů 

na odlehčovací službu dle podkladů ve výši 8.000,- Kč. V následné krátké diskusi padl návrh zvýšení 

na 9.000,- Kč, o kterém bylo hlasováno. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 1) 

 

Usnesení č.4: Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční 

dotace z rozpočtu obce Přepeře na rok 2024 pro Dětské centrum Jilemnice, příspěvková organizace 

(IČO 68247877) ve výši 9.000,- Kč, na částečné pokrytí nákladů na odlehčovací sociální služby. 

 

6. / Schválení účetní závěrky obce, ZŠ a MŠ za rok 2023. 

 Starosta obce připomněl, že podklady k tématu byly zveřejněny na webu obce a úřední desce. 

Požádal zastupitele, aby podepsali každé usnesení zvlášť a nechal hlasovat. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.5: Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje účetní závěrku Obce Přepeře včetně výsledku 

hospodaření obce za účetní období 2023 sestavenou ke dni 31. prosince 2023, přičemž příjmy za 

účetní období roku 2023 převyšovaly výdaje o 8.649.698,41 Kč. 
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 Starosta okomentoval výsledek hospodaření ZŠ Přepeře s tím, že 57.037,83 Kč bude 

převedeno do rezervního fondu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.6: Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje účetní závěrku Základní školy Přepeře včetně 

výsledku hospodaření za účetní období roku 2023 sestavenou ke dni 31. prosince 2023 a souhlasí 

s převodem výsledku hospodaření ve výši 57.037,83Kč do rezervního fondu. 

 

Starosta okomentoval též výsledek hospodaření MŠ Přepeře s tím, že 55.334,27 Kč bude 

převedeno do rezervního fondu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.7: Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje účetní závěrku Mateřské školy Přepeře včetně 

výsledku hospodaření za účetní období roku 2023 sestavenou ke dni 31. prosince 2023 a souhlasí 

s převodem výsledku hospodaření ve výši 55.334,27 Kč do rezervního fondu. 

 

 

7. / Schválení závěrečného účtu za rok 2023. 

Starosta obce odkázal na přípravu zaslanou zastupitelům, vše bylo zveřejněno dle zákona 

13.3.2024, následně bylo o závěrečném účtu hlasováno.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.8: Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje závěrečný účet obce za rok 2023 dle §17, odst.7, 

písm. a) zákona č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a souhlasí 

s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.       

 

 

8./Informace o přípravě stavebních akcí roku 2024. 

         Starosta seznámil zastupitele se všemi připravovanými investicemi, které nás v nejbližší době 

čekají: 

- Přístavba ZŠ – byl proveden archeologický průzkum v místě budoucí přístavby ZŠ, nic se 

nenašlo, projektová dokumentace pro SP je těsně před dokončením. Konstatoval, že 

projekční kancelář je v kontaktu s dotačním managementem kvůli možné dotaci. Bohužel 

teď žádný dotační titul není, vypadá to, že se něco objeví v podzimním termínu. 

- Chodník na Potůček – dokončuje se konečně napojení VO na připojení do sítě ČEZu. 

- Práce na hřišti jsou v běhu, momentálně probíhá montáž branek a zajišťování materiálu 

na úpravu plotu. 

- Č.p.21 – obec obdržela nabídku na likvidaci skládky a suti hospodářské budovy u čp.21 

na základě místního jednání v zastoupení starosty a místostarostů obce, členů SK a 

demoliční firmy. 

- Starosta Sajdl a místostarosta Hozdecký informovali o probíhajících úklidových a 

stavebních pracích na Svazarmu a na Špičce. 

- Starosta seznámil přítomné s opravou pozemku u jezu po povodních, upozornil i na 

dokončovací práce fy. Eurovia na komunikaci směr Modřišice-Podháj. 

- Aktuální informace k cyklotrase Greenway Jizera – dle nejnovějších zpráv je zahrnut úsek 

ke Všeni opět do dotačního titulu, a tudíž je veliká šance, že bude v následujícím roce 

vybudován úsek z Přepeř od velkého mostu až na hranici s katastrem obce Všeň, 

předpokládaný náklad je kolem 13 mil. Kč. 
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9./ Došlá pošta – důležité informace z obce 

Starosta připomněl žádost Okresního soudu v Semilech o provedení volby přísedícího. 

Zastupitelstvo potvrzuje paní Blanku Mocovou k pokračování funkce na další období.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.9: Zastupitelstvo obce Přepeře potvrzuje paní Mocovou Blanku jako přísedící Okresního 

soudu v Semilech na další volební období. 

 

Starosta obce uvedl, že se po několika letech opět ozval pan  s požadavkem 

odkoupení pozemku u jeho a sousední nemovitosti u silnice na Čtveřín. Údajně se změnily podmínky 

a oni se dohodli na společném postupu. Starosta navrhuje oslovit geodeta Ing. Hanzla na provedení 

odměřovacího plánu a za přítomnosti obou žadatelů bychom stanovili rozsah pozemků pro odkoupení 

za předpokladu, že budeme s prodejem souhlasit.  

Starosta připomněl v došlé poště dokument manželů  – potvrzenou výjimku 

na vybudování ČOV u jejich rodinného domu z důvodu nemožnosti napojení kanalizace do hlavního 

řadu, uloženého v silnici č. II/610 kvůli dotační udržitelnosti. Seznámil zastupitele i s dokumentem, 

který řeší uzávěrku dálnice a objízdné trasy z důvodu demolice mostu do Čtveřína.    

 

 

10. / Diskuse 

 

Starosta – avizoval návštěvu divadla v Mladé Boleslavi 12.4.2024 na divadelní představení 

„Saturnin“, připomněl, že je stále ještě volných 5 vstupenek. 

 

Místostarosta Kudrnáč – připomněl 6.4. otevřené složiště větví, následně avizoval i další termíny a 

to 20.4. a 4.5. V sobotu 27.4. SDH Přepeře pořádá sběr kovového šrotu, 30.4. opět SDH pálení 

čarodějnic na Svazarmu, 5.5. svoz nebezpečného komunálního odpadu v 10:50 na Potůčku a v 13:55 

u hasičské zbrojnice. 

 

p. Náhlovský – se lehce dotkl delší dobu řešené situace okolo vývěsky, tedy řešení možnosti 

důstojného vyvěšování smutečních oznámení. Starosta reagoval krátkým vysvětlením, že situace je 

již v řešení s panem Vásondym – truhlářem, krátce si s p. Náhlovským vysvětlili své představy na 

využití skříňky během celého roku.  

 

p. Černý – měl dotaz na plánované sázení zeleně na dětském hřišti na Potůčku. Odpověděl Ing. Malý 

– v nejbližších dnech bude realizována výsadba stromů a pak bude následovat výsadba živého plotu 

z nízkých dřevin. Následoval dotaz na výsadbu zeleně okolo bytovky – bylo vysvětleno opět Ing. 

Malým, že nejdříve se bude řešit dorovnání terénu v místech bývalých výkopů další zeminou a bude 

následovat osázení rostlinami s minimálními nároky na údržbu. 

 

RNDr. Semler – nadhodil myšlenku jakým způsobem se VHS stará o majetek, resp. potencionálně 

se bude starat o majetek, který by mu měla Obec Přepeře v budoucnu bezúplatně předat. Jako příklad 

uvedl nevyužívaný vodní zdroj za bytovkami, starosta objasnil, komu objekt patří a vysvětlil, že se 

jedná o záložní zdroj. Následovala připomínka k přehlednosti a dosažitelnosti informací na webových 

stránkách obce. Dožadoval se některých možných vylepšení, zejména kalendář akcí. Na tento podnět 

více méně reagovali téměř všichni zastupitelé, kteří konstatovali, že podobný problém nevnímají. 

Následně starosta kolegovi RNDr. Semlerovi doporučil se obrátit se svým požadavkem a 

připomínkou na webmastera obecních webových stránek p. Hanzla. Následně uvedl obecnou 

informaci na počínající nutnost vlastnit chytrý telefon z důvodu velkého využití při digitalizaci státní 

správy, např. e-občanky a dalších… Tato informace byla upozorněním na to, co nám velmi blízká 

budoucnost chystá. 
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Ing. Krsková – vznesla dotaz na možné provedení hlukové studie v místní části Potůček, z důvodu 

stále se zvyšujícího provozu na dálnici D10 a mizení stromů z důvodu těžby mezi silnicí a obytnými 

domy. Nadhodila možné stavby protihlukových opatření v blízké budoucnosti. Starosta konstatoval, 

že je teoreticky možnost si objednat a následně zaplatit hlukovou studii, která by byla podkladem pro 

případné jednání s ŘSD a SŽ. 

 

 

11. / Zpráva návrhové komise 

 

Za návrhovou komisi přečetl Hozdecký Dušan návrh usnesení č.3/2024. Nikdo neshledal v návrhu 

chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

12. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce bude 16.5.2024 od 

18.00 v zasedací místnosti OÚ, pracovní 6.5. 2024 od 17.15 na OÚ.  




